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stockholm.se 

 

§ 5  

Månadsrapport november 2020 

Ekonomisk rapport för november 2020 anmäldes. 

 
Beslut 

Anmälan läggs till handlingarna. 

 
Särskilt uttalande 

Kadir Kasirga (S) m.fl. och Tina Kratz (V) m.fl. anmälde ett 

särskilt uttalande enligt nedan: 
 

Utbildningsnämndens budget för 2020 är den sämsta på hela 

2000-talet. Det har under året funnits en stor oro bland personal 

och fackliga företrädare för hur kvaliteten ska kunna behållas i 

en så snäv ram. Den oron visade sig vara befogad där skolor 

behövt spara på personal, inte haft möjligheten att köpa in 

läromaterial och till och med skärt ner på elevhälsan på vissa 

skolor.  

 

Det befarade underskottet för utbildningsnämnden ser nu istället 

mycket positivt ut. I den rapport som presenteras för nämnden 

idag beräknas nämnden göra ett överskott på 120 miljoner 

kronor efter resultatdispositioner. Det är ett glädjande besked.  

 

Tack vare regeringens aktiva politik för att motverka pandemins 

ekonomiska effekter har Stockholm stad sluppit betala för 

sjuklönekostnaderna vilket bedöms uppgå till 180 miljoner 

kronor för 2020. Utöver det har staten skjutit till stora generella 

statsbidrag vilket också gett staden bättre ekonomiska 

förutsättningar. 

 

Vi tycker att det är positivt att nämnden går med ett stort 

överskott – men ute i skolorna har sparkraven varit desamma. 

Trots att regeringen gav besked om nya generella statsbidrag 

redan i januari har inga ytterligare medel skjutits till skolorna 

under året. Läget är mycket ansträngt idag både på grund av 

pandemin, men även på grund av årets hårda sparbeting. Därför 

föreslår vi att nämnden använder årets överskott och skjuter 

tillbaka medlen till skolorna för inköp av läromaterial, datorer 

och annat som det finns behov av. 


